



ALLTID BEREDT

# KRETSSTYRET ROMSDAL OG NORDMØRE KRETS



**Referat fra kretsstyremøte 16.03.23 - Speidernes Hus, Molde**

**Tilstede: Linn Kaspersen, Silje T. Kroknes, Mats Grønseth, Dina Gildestad og Dag Erling Austvik**

I - Informasjonssaker

D - Diskusjonssaker

V - Vedtakssaker

## Informasjonssaker

**I-1/2022 KL/KS og Roverombudssamling 17.-19 mars 2023** ansvarlig; Linn

KL/KS og Roverombudssamling arrangeres på Sørmarka.

Linn og Mats deltar på KL/KS. Dina og Petter deltar på Roverombudssamling.

**I-2/2023 Trinn 1**

ansvarlig; Dag Erling

Trinn 1 arrangeres som planlagt i henhold til arrangementslisten helgen 24.-26.mars på BUL-hytta på Skaret.

**I-3/2023 Peff 2**

ansvarlig; Dag Erling

Peff 2 kurset som skulle vært arrangert samme helgen er utsatt på grunn av få kursledere.

Det jobbes med å få satt opp dette kurset enten senere i vår eller til høsten.

**I-4/2023 FNF årsmøte**

ansvarlig; Mats

Referert fra Årsmøte. Patrick Gule ble gjenvalgt som leder.

Ellers ingen spennende saker.

## Diskusjonssaker

**D-1/2023 Kretsstyrets aktivitet.**

ansvarlig; Dag Erling

Det ble diskutert oppmøte og ansvarsfordeling internt i styret.

**Møteaktivitet** - en gang i måneden som justeres i forhold til arrangementer eller ting som vi skal delta på.

Det blir arbeidshelg 15.-16. april. Dato for neste møte bestemmes der.

## **Kommunikasjonsplattformer;**

Hovedplattform lagring - Google disk

Hovedplattform for deling av dokumenter - epost

Sekundærplattform - Messenger. Her kan vi ha kjappe diskusjoner som må avklares mellom



ALLTID BEREDT

**KRETSSTYRET  
ROMSDAL OG NORDMØRE  
KRETS**



møtene og her sendes også

påminnelse om møter.

**Oppfølging av arrangementer:**

Ledertrenerpatruljen - Dag Erling

Roverombud - Mats

KK - Linn

Forbunds kontor/speiderstyret - Dag Erling

NM i speiding - Silje K.

Førerpatruljesamling - Linn

Temakveld ledere - Dag Erling

**D-2/2023 Kretsutstyr**

**ansvarlig; Dag Erling/alle**

Kretsens utstyr og behov ble diskutert. - Utsatt til arbeidshelga.

**D-3/2023 Kretsbannerkonkurransen**

**ansvarlig; Linn**

Arrangør Elnesvågen - 29.-30. april

KK-planleggingen er godt i gang.

*De trenger hjelp til postmannskap/postdommere.*

Mats, Silje K., Dina, Linn og Dag Erling kommer på arrangementet.

**D-4/2023 Temakveld gruppeleder, tropp, flokk og rover**

**ansvarlig; Dag Erling**

Arrangeres 11.mai

Kretsstyret ansvarlig.

Dette blir en stor samling for alle ledere og rovere i kretsen

Innhold: Både sosialt og faglig.

Sted: Speidernes Hus i Molde

Tid: 17:30-20:30

Inndeling av kvelden: Mat, Sosialt, Faglig

**D-5/2023 Førerpatruljesamling**

**ansvarlig; Linn**

Skal arrangeres 2.-4. juni

Linn er teknisk ansvarlig fra styret

Vi lager opplegget på malen fra 2022.

Det blir et annet sted enn Molde og innhold jobbes det med.

**D-6/2023 Søknader om støtte**

**ansvarlig; Dag Erling**



ALLTID BEREDT

## KRETSSTYRET ROMSDAL OG NORDMØRE KRETS



Det ble diskutert hva vi skal søke støtte til og vi  
få en oversikt over hvor vi kan søke støtte.

må

### **D-7/2023 Kretsansatt**

**ansvarlig; Dag Erling**

Vi må intensivere jobben med å få ansatt en kretsansatt.  
Gruppene har kommet med innspill på hva stillingen kan brukes til tidligere

### **D-8/2023 NM i speiding**

**ansvarlig; Silje K**

NM i speiding arrangeres i juni, men påmeldingen åpner 4.april.

### **D-9/2023 Reklame på dovognen**

**ansvarlig; Mats**

Det er satt av kr.10.000,- til reklamering på dovognen  
Det må gjøres en jobb med å innhente priser på reklame.

- høre med minst tre firma
- reklame for folk som vil støtte oss - få ned prisen
- reklame for dovogn til leie
- reklamering for speidern - viktig å få ut navnet

### **D-10/2023 Webinar**

**ansvarlig; Dag Erling**

Det gjennomføres mange webinarer i regi av speiderforbundet.  
Oversikt ligger på speiding.no.

## **Vedtaksaker**

### **V-1/2022 Sammenslåing/nedleggelse av grupper i Molde**

**ansvarlig; Dag Erling**

Gruppeleder i 1. og 3. Molde har tatt kontakt for å få hjelp til å legge ned gruppene.  
Gruppeleder i 2.Molde er også innstilt på at de legges ned. Her mangler det vedtak i gruppa.

#### **Vedtak;**

Kretsstyret hjelper de fire gruppene i Molde til å slå seg sammen og så legge ned 1., 2. og 3.Molde speidergrupper.

Dag Erling kontakter forbundskontoret for å finne ut hva som trengs av dokumentasjon og veien videre.

**Neste møte: Helgemøte 15.-16. april kl.10:00-15:00 på Speidernes Hus i Molde.  
Alle møter, inkludert varamedlemmene.**